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Protokół nr XLI/21 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 21 grudnia 2021 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 15:20. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian.  

 

Porządek obrad XLI sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

CZĘŚĆ I – BUDŻETOWA 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2022 r. oraz opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na  

2022 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

budżetowej;  
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7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2022-2035; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków oraz autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 

2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2025-2028” wraz z 

„Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy na 

lata 2025-2028”; 

2) zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle i nadania jej Statutu; 

3) zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr 

V mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy Alei 

Jana Pawła II 13, 15, 17; 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022; 

5) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024; 

6) ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021; 

7) zmian w budżecie miasta na rok 2021; 

8) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2021-2035; 
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9) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021; 

10) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na 

rok 2022; 

11) przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022. 

2. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 3. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 1 do 13 grudnia 2021 r. 

oraz 14 do 20 grudnia 2021 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, 

wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w 

zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.11.2021 z dnia 14 grudnia 2021 

r. oraz z dnia 20 grudnia 2021 r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 14 grudnia).      

 

Część I – budżetowa 

 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt budżetu 

miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2022 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

Uchwałę nr 565/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 15 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 
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budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022, odczytał Przewodniczący Rady 

Miasta Ireneusz Wiśniewski. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia z uwagami 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 

2022 rok (uchwała nr 565/2021 z dnia 15 grudnia 2021 r. dołączona do protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta, Ewa Czubek, odczytała uchwałę nr 566/2021 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 15 grudnia 

2021 r. nt. opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie 

uchwały budżetowej (uchwała nr 566/2021 z dnia 15 grudnia 2021 r. dołączona do 

protokołu). 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 
 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, ,,wstrzymujące się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2022.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2022. Dodał, że takim samym 

stosunkiem głosów przyjęła autopoprawkę do budżetu miasta na rok 2022.  
 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady; 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2022 rok 

Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawki Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

 

Autopoprawkę oraz autopoprawkę II do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 10 listopada 2021 roku projektu budżetu miasta na rok 2022 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawką Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

budżetowej;  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu na temat autopoprawek Prezydenta Miasta 

przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6 oraz autopoprawki Prezydenta Miasta;  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie pierwszej 

autopoprawki do projektu uchwały budżetowej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że pierwsza autopoprawka została przyjęta i 

poddał pod głosowanie drugiej autopoprawki: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Nowak 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 
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Prowadzący obrady poinformował, że kolejna autopoprawka do budżetu miasta 

również została przyjęta. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawki Prezydenta Miasta. 
 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią na temat przyszłorocznego budżetu. Zwrócił 

uwagę na różnicę między dochodami bieżącymi a wydatkami, która jest wyższa o 7 

mln w tym roku. Jego zdaniem budżet na 2022 r. nie jest budżetem zrównoważonego 

rozwoju i gmina będzie się musiała posiłkować finansami obcymi. Wspomniał o 

kosztownej przystani kajakowej na osiedlu Sławięcice. Uważa, że trzeba ostrożnie 

planować inwestycje.  

Następnie w temacie przyszłorocznego budżetu zabrał głos Andrzej Kopeć, który 

stwierdził, że od trzech lat na posiedzeniach Komisji Finansowo-Gospodarczej 

zwracano uwagę na malejącą nadwyżkę operacyjną. W budżecie na przyszły rok 

nadwyżka ta nie istnieje, wydatki przewyższają dochody bieżące, nie przypomina 

sobie w historii gminy Kędzierzyn-Koźle takiej sytuacji, przynajmniej odkąd zasiada 

w Radzie Miasta, czyli od 2006 r. Relacja pomiędzy dochodami bieżącymi a 

wydatkami jest podstawowym wskaźnikiem potencjału finansowego, w przypadku 

miast na prawach powiatu i gmin miejskich wskaźnik ten plasuje się na 10,11%, co 

oznacza, że w większości miast jeszcze ta nadwyżka operacyjna istnieje. Dla gminy 

Kędzierzyn-Koźle ten wskaźnik jest ujemny. Dodał, że gmina jest w takiej sytuacji, iż 

pieniądze na inwestycje są to w zasadzie, albo zaoszczędzone pieniądze, albo z 

kredytu czy subwencji od rządu. Duży wpływ na to miały zmiany prawne znacząco 

ograniczające dochody samorządów, trzeba sobie postawić pytanie, czy gmina zrobiła 

wszystko, żeby te koszty kontrolować i zmniejszać. Wskazał na dużą lukę związaną z 

kosztami przy transporcie miejskim, wydatkami na oświatę, gospodarką 

mieszkaniową. Ponadto zwrócił uwagę, że w roku 2023 jest zaplanowane o 28 mln 

więcej dochodów bieżących niż w 2022 roku, zapytał panią skarbnik, jakie założenia 

zostały przyjęte do planowania tych dochodów.   

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że posługiwano się wykonaniem budżetu 

za lata poprzednie i bieżący rok, w trakcie roku zwiększają się dotacje. Dochody 

bieżące są tak zaplanowane, aby nie planować kredytu na zadania inne. 

Marek Piasecki stwierdził, że zaskoczył go brak nadwyżki operacyjnej. Radny patrzy 

na budżet jako przedsiębiorca i widzi, że nowy „Polski Ład” spowoduje duży ubytek 

w pozycjach budżetowych, ponieważ wprowadzono podatek ryczałtowy, z którego 

część przedsiębiorców skorzysta, a z tej części podatku nie będzie wpływów do 

budżetu. Dodał, że Klub Radnych Niezależnych będzie głosował przeciwko przyjęciu 

tego budżetu. Ponadto zapytał, czy gmina próbowała odzyskać zadłużenie od 

właściciela tartaku. Kolejne pytanie dotyczyło sprzedaży budynku po PSP nr 14, który 

miał okazać się zabytkiem, czy kupujący o tym wiedział i czy gmina nie będzie 

musiała zwrócić kupującemu pieniędzy.  
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Prezydent Miasta poinformowała, że osoba nie mieszkająca w Kędzierzynie-Koźlu już 

po sprzedaży zgłosiła wniosek o wpisanie budynku do rejestru zabytków, sprawa jest 

w toku. Ponadto podkreśliła, że dochodów majątkowych nie można przenieść do 

dochodów bieżących. Dodała, że rozpoczął się przetarg na sprzedaż dużego terenu na 

Polu Południowym, w drugiej połowie stycznia będzie rozwiązanie, środki ze 

sprzedaży będą mogły być przeznaczone tylko i wyłącznie na inwestycje. Jej zdaniem 

można oszczędzać na inwestycjach, ale nie o to chodzi, trzeba było skorzystać ze 

środków unijnych. Nie widzi zagrożenia dla budżetu miasta, zaznaczyła, że na koniec 

każdego roku relacja pomiędzy wydatkami a wpływami bieżącymi wygląda dużo 

korzystniej. W tym roku ustawodawca, wiedząc, że gminy dostaną mniej pieniędzy od 

Ministra Finansów, dopuścił możliwość ujemnej różnicy pomiędzy wpływami a 

wydatkami. Na koniec swojej wypowiedzi zapewniła, że gmina przygląda się kosztom 

i w niektórych jednostkach będzie je znacznie zmniejszać.  

Artur Maruszczak, w nawiązaniu do pytania radnego Piaseckiego odnośnie sprzedaży 

budynku dawnej szkoły, powiadomił, że nabywca nie ma podstaw do żądania zwrotu 

tych pieniędzy, ponieważ sytuacja prawna w momencie sprzedaży była jasna, obiekt 

nie był zabytkiem i na dzień dzisiejszy również nie jest, został zgłoszony tylko 

wniosek o wpisanie do rejestru zabytków.  

Michał Nowak zgodził się z przedmówcami, że taka proporcja pomiędzy dochodami a 

wydatkami bieżącymi nie jest dobra, ale zapoznał się z budżetami innych gmin i w 

wielu z nich jest podobna sytuacja. Były pewne oszczędności np. brak „Dni Miasta” w 

ostatnim czasie, na które zawsze była duża dotacja z budżetu miasta. Jego zdaniem 

sytuacja drogowa w mieście, jeśli chodzi o inwestycje, jest opanowana. Zwrócił się z 

prośbą, aby podjąć rozmowy z Urzędem Marszałkowskim odnośnie sfinansowania ze 

środków europejskich inwestycji dotyczących dróg rowerowych. Zwrócił również 

uwagę, że radni decydują o wydatkach na inwestycje, ale za mały wpływ mają na 

kształt inwestycji. Dodał, że budżet jest budżetem trudnym, ale jest w nim wiele zadań 

potrzebnym mieszkańcom i będzie głosował za jego przyjęciem. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi stwierdził, że opozycja krytykuje budżet i będzie głosować 

przeciwko, ale nie daje propozycji innych rozwiązań w postaci wniosków do budżetu. 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że wiele razy proponował różne rozwiązania, ale 

nie było to brane pod uwagę.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że były to tylko rozmowy na sesji, a nie konkretne 

wnioski w formie pisemnej, jest otwarta na propozycje do budżetu przez cały rok.   

Marek Piasecki stwierdził, że skorzysta z tego zapewnienia. Dodał, ze opozycja ma 

prawo mieć inne zdanie a i tak przedstawia je w sposób delikatny.  

Dominik Szustakiewicz poinformował, że on składa wnioski do budżetu. Dodał, że 

przyszłoroczny budżet ma rekordowy deficyt. Zwrócił uwagę, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa podkreśliła, że wystąpienie deficytu operacyjnego w 2022 r. będzie 
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miało negatywne skutki dla potencjału finansowego miasta. Radny przerwał swoją 

wypowiedź z powodu problemów technicznych. 

Adam Oczoś zwrócił uwagę, że subwencja oświatowa jest niewspółmierna do 

wydatków na oświatę. Pani prezydent nie zaciągnęła kredytu pomimo ujęcia go w 

tegorocznym budżecie, co jest dobrą prognozą na przyszłość. Dobrą prognozą jest 

również realna szansa sprzedaży terenu na Polu Południowym. Dodał, że pani 

prezydent wykazuje się szeroką elastycznością w działaniu, podejmuje szereg działań 

w pozyskiwaniu środków zewnętrznych. Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej będzie 

głosował za przyjęciem budżetu na rok 2022.  

Dominik Szustakiewicz powrócił do swojej wypowiedzi. Zapytał czego dotyczy 

zadanie opracowania strategii promocji miasta. 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że gmina dostała dwa dni temu 

z Ministerstwa Rozwoju umowę, odpowiedź będzie przygotowana w formie pisemnej.  

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że dziwi go, że strategię opracowuje firma 

zewnętrzna, koszt jej wykonania wyniesie prawie 245 tys. zł. 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że wszystkie strategie opracowują firmy, które się tym 

specjalizują w oparciu o dane przygotowane przez pracowników, którzy kontrolują 

opracowanie strategii na każdym etapie. Będą szerokie konsultacje z mieszkańcami, 

również radni będą mogli wziąć w nich udział.  

Dominik Szustakiewicz zapytał również o zadanie podświetlanej tablicy na Skwerze 

Kolejarzy, które miało kosztować 50 tys. zł, a w budżecie jest kwota 170 tys. zł.  

Artur Maruszczak poinformował, że jest to realna kwota, która wynika z rozeznania 

rynku, wzrostu cen.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 

z uwzględnieniem autopoprawek Prezydenta Miasta: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 
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BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz 

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „wstrzymuje się” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/474/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

miasta ogłosił przerwę, która trwała od 13:03 do 13:20. 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035; 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-

2035 odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2022-2035 

 

Uchwałę nr 567/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 15 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

o wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle, odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Halina Mińczuk. 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” 6, ,,wstrzymujące się” 1, pozytywnie zaopiniowała 

projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035.  

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 

 

Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 10 listopada 2021 roku projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-

2035, odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 z uwzględnieniem 

autopoprawki Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
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Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/475/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

Ad 1. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2025-

2028” wraz z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2024 z uwzględnieniem 

perspektywy na lata 2025-2028” 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy były konsultacje odnośnie tego programu.  

 

Artur Maruszczak potwierdził, że były konsultacje, ale nie było żadnych uwag. 

 

Grzegorz Chudomięt przypomniał o sprawie benzenu, zapytał czy jest to nadal 

problem w naszym mieście.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że temat benzenu jest również podnoszony w tym 

programie, ale jest powołany specjalny zespół w tej sprawie, w spotkaniach którego 

uczestniczy GIOŚ, WIOŚ. 

 

Grzegorz Chudomięt wyraził zdziwienie, że nie było uwag co do tego programu.  

 

Wiesław Fąfara zwrócił uwagę, że na str. 39 programu jest podana linia sieci 

kolejowej nr 195 odc. Kędzierzyn-Koźle, Polska Cerekiew, Baborów, a takiej linii już 

nie ma, trzeba ten zapis usunąć. W przypadku transportu wodnego na str. 40 są podane 
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parametry portu rzecznego w Koźlu - dźwig portowy i stacja paliw, czego już nie ma, 

natomiast są plany utworzenia dużej bazy paliwowej i te poprawki trzeba nanieść.   

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek ten może być potraktowany 

jako korektę zapisu i trzeba go głosować. Następnie poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/476/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kędzierzyn-

Koźle na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2025-2028” wraz 

z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2024 z uwzględnieniem perspektywy  

na lata 2025-2028”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Michał Nowak poinformował, że uchwała jest reakcją na zmianę przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym, która likwiduje funkcje koordynatora wprowadzoną jeszcze w 

poprzedniej kadencji, a powołuje funkcje opiekuna. Dziękuje radnym, którzy wybrali 

go na funkcje koordynatora w poprzedniej i w tej kadencji. Mimo tego, że funkcję 

opiekuna nie musi piastować nikt z radnych, ma nadzieje, że jednak będzie 
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kontynuowana współpraca między „dorosłą” Radą Miasta a Młodzieżową Radą 

Miasta. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/477/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle i nadania jej Statutu  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu użytkowego nr V mieszczącego się w budynku położonym w 

Kędzierzynie-Koźlu przy Alei Jana Pawła II 13, 15, 17 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie (,,za” – 7 głosów), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 
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Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/478/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego 

nr V mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy Alei 

Jana Pawła II 13, 15, 17 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że wskaźniki sprawdzające realizację 

programu są niewłaściwie dobrane. Jego zdaniem brakuje informacji na temat jakości  

i wpływu tego programu na poprawę problemów alkoholowych i narkotykowych. 

Wskaźniki wskazują na ilość wydanych pieniędzy, ale niewiadomo z jakim skutkiem.  

 

Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, że na stronie 10 programu jest pełna diagnoza, która 

jest także skutkiem wskaźników. Wskaźniki zostały opracowane na podstawie 

programów przez instytucję zajmującą się zwalczaniem problemów alkoholowych. 

Podkreślił, że program jako narzędzie daje gminie możliwość organizowania zajęć 

sportowo-rekreacyjnych, socjoterapeutycznych, szkoleń osób, które zajmują się 

zwalczaniem problemów alkoholowych. Nie zawsze da się pozyskać dane o jakich 

mówił przedmówca.  

 

Radny Chudomięt stwierdził, że nie interesuje go to ile razy w miesiącu spotkała się 

np. komisja antyalkoholowa, tylko czy dzięki tym spotkaniem ulega zmniejszeniu ten 

problem dla społeczeństwa. Rozumie, że takie programy są potrzebne, natomiast nie 

jest w stanie stwierdzić ich skuteczności.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (5) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Marek 

Piasecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „przeciw” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/479/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2022  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2022-2024 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 
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BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Dysarz, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

Radny Adam Oczoś z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/480/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2022-2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą o informowanie radnych, w których 

zadaniach i jakim firmom zostały nałożone kary za nieterminowe wykonanie 

inwestycji.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że na bieżąco udzielają takich informacji, wyjaśnił, że 

jeżeli z różnych względów nie zostały zakończone inwestycje w danym roku, a nie ma 

ich w budżecie na przyszły rok, musi być zabezpieczenie finansowe i podjęta uchwała 

dotycząca środków niewygasających, niezależnie od tego czy zostaną naliczone kary. 

Wiele firm złożyło wyjaśnienia, wystąpiło o zmianę umowy i niezależnie od podjęcia 

tej uchwały, wnioski tych firm będą analizowane i podejmowane decyzje co do 

naliczenia kar.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
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PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/481/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem  

roku budżetowego 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Małgorzata Lipczyńska, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/482/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/483/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2021-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz, wyjaśniła, że niektóre 

kontrole ze względu na pandemię musiały zostać przeniesione do planu pracy na 

przyszły rok.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski z powodu problemów z zagłosowaniem w 

systemie eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLI/484/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10)  Podjęcie uchwały przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

 

 



20 
 

UCHWAŁA NR XLI/485/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11)  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

na rok 2022 

 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski omówił propozycję planu pracy Rady Miasta 

na rok 2022.  

 

Andrzej Kopacki wspomniał o prośbie z październikowej sesji, aby strona urzędowa 

wystąpiła do spółki PKP o uwzględnienie miasta Kędzierzyn-Koźle w połączeniach 

dalekobieżnych towarowych i osobowych. Jego zdaniem jeśli samorządowcy nie będą 

naciskać z wielomiesięcznym wyprzedzeniem, nie będzie to uwzględnione nawet w 

2023 roku. Zaproponował zaproszenie na marcowe posiedzenie przedstawiciela PKP.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że sprawdzi, czy takie pismo 

do PKP zostało złożone.  

 

Adam Oczoś zaproponował omówienie w listopadzie tematu „Poprawa płynności 

ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie połączenia dróg wojewódzkich, 

krajowych i gminnych w rejonie Ronda Milenijnego”.  

Prowadzący obrady zaaprobował wniosek radnego i poddał projekt uchwały wraz z 

wnioskiem pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Dysarz 

BRAK GŁOSU (4) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR XLI/486/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 grudnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2022 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 2. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 3. 

Wolne wnioski 

 

Ewa Czubek wspomniała o likwidacji schroniska dla zwierząt w Wojtyszkach, w 

którym była skandaliczna sytuacja zwierząt. Poinformowała o złożeniu wniosku na 

ręce pani prezydent z prośbą o przyjęcie siedmiu psów z ww. schroniska do schroniska 

w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Prezydent Miasta wyraziła zgodę na przyjęcie psów.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się we wtorek 27 stycznia o godzinie 14:00. 

 

Ad 4. 

Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XLI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 15:20. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz  

 

 

 

 

 

 


